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دکتر یگانه طالب خان گروسی مدیر عامل شرکت دانشبنیان آرناژنفارمد در مصاحبه ای
با پایگاه خبری غذا و دارو در خصوص چالشهای پیش روی ورود به فهرست دارویی کشور
گفت: همان طور که وزير محترم بهداشت فرمودند درست است که در هيچ کجای دنيا هر
دارويي را به راحتی وارد فهرست دارويي نمیکنند و يا اگر دارويي را وارد ليست

کنند آن را بيمه نمیکنند و بازدهی اقتصادی آن دارو و بودجه کشور را در نظر
میگيرند اما سوالی که در ذهن دست اندرکاران حوزه دارو و سلامت مطرح است اين است
که آيا بهتر نيست که مجوز ورود به فهرست داروهايي که در سالهای اخير در بازار
دارويي دنيا وارد شدهاند راحتتر صادر شود و در عوض به بيماران که عموماً برای
بهبود بيماری به هر وسيله و شانسی تمسک میجويند اين اجازه يا به عبارتی فرصت
داده شود تا خودشان بر اساس وضعيت اقتصادی خانواده به انتخاب داروی جديد اما
مؤثرتر در درمان بپردازند؟ همه میدانیم که علاوه بر این مسائل، تجويز داروهای

خارج از فهرست داروها زمينه را برای ورود غيرمجاز دارو يا به عبارتی قاچاق دارو
فراهم می کند، فشار اقتصادی بيشتری به مردم تحميل میکند و امکان واردات داروهای

تقلبي نیز زياد میشود.

مدیر عامل شرکت آرناژن همچنین درخصوص فرايند شتابدهی و سازوکار و حمايت از شتاب
دهنده ها اظهار داشت: سبد سرمايهگذاری شتابدهنده و هزينههای آن از شاخصهای مهم
ارزيابی شتابدهندههاست. هرچه حمايتهای بخش دولتی از شتاب دهندهها بيشتر باشد،

سرمايهگذاریهای بخش خصوصی هم به دنبال اطمينان از اين مجموعهها بيشتر خواهد شد.
معاونت علمی و فناوری رياست جمهوری به عنوان اصلیترين حامی شتابدهندهها با تعريف
شاخصهای عملکردی به ارزيابی و رتبه بندی شتاب دهندهها و تخصيص حمايت ها به تناسب
آنها میپردازد. به عبارتی ايجاد فضای رقابتی- حمايتی- نظارتی در بين شتاب دهنده
ها ضروری است. از طرف ديگر برگزاری نمايشگاههايي مثل ايران فارما فرصت و امکان

خوبی را برای معرفی شتاب دهندهها میدهد.

https://fdmag.ir/%d9%85%d8%b4%da%a9%d9%84%d8%a7%d8%aa-%d9%88%d8%b1%d9%88%d8%af-%d8%a8%d9%87-%d9%81%d9%87%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%85%d8%b3%d8%a8%d8%a8-%d9%82%d8%a7%da%86%d8%a7%d9%82-%d8%af%d8%a7%d8%b1%d9%88/

